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Notulen Algemene Ledenvergadering 13 september 2023 

Locatie: Ontmoetingscentrum Wierden 
 
Aanwezig zijn: 
 
Ereleden:   B.H.M. (Bennie) Steffens 
    G.J. (Gerard) de Lange 
    R. (Rein) Lingeman 
    E. (Erik) Mijnheer 
 
SBO-bestuursleden:  R.G. (Robin) Bos 
    B.J. (Bernard) van Lenthe 
    Y.G.M. (Yannic) Husers 
    G.W. (Gerwin) van Lenthe 
 
Commissieleden:  M. (Matthias) Kruimer 
    W.E. (Ewout) Kanger 
    G.J. (Jan-Geert) Meulenkolk 
 
KNSB:    E. (Erik) Mijnheer 
 
 
Namens de leden van de aangesloten verenigingen: 
 
19 afgevaardigden van 14 verenigingen. Niet vertegenwoordigd waren 5 
verenigingen. De namen van de afgevaardigden zijn als bijlage bij de notulen 
opgenomen. 
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1. Opening 
Robin Bos (voorzitter a.i.) opent de vergadering om 19.32 uur door iedereen 
welkom te heten. 

 
2. Mededelingen & ingekomen stukken 

De begroting wordt naar punt 8 geschoven. 
 
Veenendaal heeft bezwaar gemaakt tegen de indeling van de SOS-competitie. 
De competitieleiding heeft dit bezwaar verworpen. Daarop is Veenendaal in 
beroep gegaan. De Commissie van Beroep buigt zich over deze zaak. Helaas is 
de competitie reeds begonnen. 
 
Het NJSK heeft 3 jaar plaats gevonden in Almelo. Yannic Husers kwam 
toentertijd met dit idee. Robin had in het begin echter enige twijfels, maar 
Yannic heeft een geweldige prestatie geleverd. Robin bedankt daarom Yannic 
voor zijn inzet en wordt tevens beloond met applaus vanuit de vergadering. 
 
Er is een nieuw initiatief gestart vanuit Nederland Schaakt. Het gaat om 
schaakcursussen voor beginnende volwassen die nog geen lid zijn van een 
club. Ze zijn op zoek naar schaaktrainers die les willen geven. Een cursus 
bestaat uit 6 lessen van 1.5 uur. Meer informatie of aanmelden kan bij Gerwin 
van Lenthe. 
 
De volgende personen hebben zich afgemeld: 
Herman Keizer,  Marc Schippers,  Wim Arns, 
Peter Goud,   Jan Hummel,   Jolanda Hummel, 
Theo Heeregrave,  Erik Blom. 
 
De volgende verenigingen hebben zich afgemeld: 
Borne, HSC Stork, Raalte. 
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Er wordt 1 minuut stil gestaan voor de personen die afgelopen seizoen zijn 
overleden: 

 
Truus Slotman Relatie  / Lid van Verdienste 

Albert Vasse  SG Max Euwe / Erelid 

Dick v/d Knaap Holten  / Lid van Verdienste 

Herman Hijink Hardenberg 

Henri Hofsink Almelo 

 

3. Notulen ALV 19 april 2023 
Pagina 20: Graag toevoegen Lid van Verdienste & erelid bij overledenen. 
 
Notulen worden goedgekeurd onder voorbehoud van bovenstaande 
aanpassing. 

 
4. Jaarverslagen 

 
a.) Secretaris 
Gerwin van Lenthe geeft een korte toelichting op het jaarverslag. Positief 
hierbij is de stijging in het aantal jeugdleden. Helaas loopt het aantal senioren 
iets af. Hopelijk volgend seizoen weer een stijging te zien. 
 
Graag benoemen van Lid van Verdienste en Ereleden bij overledenen. 
Jaarverslag wordt goedgekeurd onder voorbehoud van net genoemde 
aanpassing. 
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b.) Penningmeester 
Bernard van Lenthe neemt per pagina zijn jaarverslag door. Indien er vragen 
zijn, kunnen deze gesteld worden. Vragen over de begroting worden bij het 
betreffende agendapunt behandeld. 
 
Bij de vorige jaarvergadering (19 april) is besloten om een deel van de 
vrijgekomen reserves terug te geven aan de verenigingen. Waarom is dit nog 
niet gebeurd. We zijn inmiddels enige tijd verder. 
 
Antwoord: Dient zorgvuldig behandeld te worden wat tijd kost. Het kan beter 
iets langer duren en dat het correct wordt uitgevoerd en dat het snel wordt 
afgehandeld. De bedragen zijn bekend en worden zo snel mogelijk 
overgemaakt. 
 
c.) Kascommissie 
De kascommissie bestaande uit Arie Spuij (2e jaar) en Frans Veltkamp (1e jaar) 
heeft op 8 september de administratie van het financieel jaar 2022-2023 
gecontroleerd. Zij troffen een verzorgde administratie aan. De vragen die 
werden gesteld aan Bernard van Lenthe konden duidelijk en snel worden 
beantwoord. De steekproeven die werden uitgevoerd toonden geen 
onvolkomenheden. De kascommissie adviseert daarom de penningmeester 
decharge te verlenen. De vergadering gaat hierbij akkoord. 
 
d.) Competitieleider 
Matthias Kruimer licht zijn verslag kort toe. Voor het nieuwe seizoen in de 
SOS-competitie hebben zich 156 teams aangemeld. Een kleine stijging ten 
opzichte van afgelopen seizoen. 
 
Veenendaal heeft beroep aangetekend, zoals eerder is vermeld. 
 
Inschrijving voor de 4-tallen competitie start binnenkort. Er wordt een mail 
gestuurd naar de clubs of er dit jaar ook weer interesse is in het spelen voor de 
SBO-cup. 
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Jan-Geert Meulenkolk: 
Hoe streng wordt er gekeken naar het feit dat basisspelers niet de vereiste 2 
partijen spelen. Is in het afgelopen seizoen namelijk voorgekomen. 

Vaak heeft dit een reden. Wanneer hier sprake van is zal dit 
gecommuniceerd worden. Af en toe wordt er ook dispensatie 
aangevraagd. 

 
 Tevens mist het verloop van de SBO-cup in het jaarverslag. 

Zal volgend jaar worden opgenomen. Na een paar jaar afwezig, 
afgelopen seizoen weer opgestart door de competitieleider. 

 
 Gerrit Luggenhorst: 
 In netstand is niet terug te vinden wie met snelschaken heeft gewonnen. 

Is al vaker aangegeven bij de makers. Helaas wordt hier zelden wat mee 
gedaan. Afgelopen seizoen heeft SG Max Euwe met 3-1 gewonnen van 
Lonneker. 

 
 Yannic Husers: 

Graag de schilden inleveren bij Matthias zodat deze weer bijgewerkt kunnen 
worden.  Vraag vanuit de vergadering wie de schilden in bezit heeft. 
 Als het goed is heeft elke vereniging zijn eigen schild in bezit. 
 
e.) Jeugdleider 
Een mooi uitgebreid verslag dit jaar. Aangezien er weer meer activiteiten 
hebben kunnen plaatsvinden. Er is een grote groei geweest in het aantal 
jeugdleden, zoals eerder vermeld.  
 
Het plan is om de kweekvijvertrainingen weer op te starten. Helaas is dit nog 
niet gelukt. Mochten hier trainers voor willen aanmelden dan kan dat bij 
Yannic. 
 
Yannic bedankt de gehele commissie maar Jan-Geert en Gerard worden extra 
in het zonnetje gezet. Beide heren zijn nieuw in de commissie en hebben veel 
en goed werk verzet. 
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Helaas worden het ONJK en het NJSK niet meer in Twente georganiseerd. De 
organisatie van het ONJK is terug gegeven aan de Schaakbond. Deze wordt nu 
tegelijk met het ONK in Dieren gehouden. Het NJSK vindt waarschijnlijk 
volgend jaar plaats in Groningen en daarna in Eindhoven. 
 
Matthias stopt met het inplannen van de JeugdClubCompetitie. Er is dringend 
hulp nodig. Yannic krijgt de indruk dat bij verenigingen wordt gedacht dat de 
JCC alleen voor de sterkere jeugdspelers is. Dit is niet zo. De JCC is er voor elke 
jeugdspeler! 
 
Voor het eerst sinds corona weer schoolschaken kunnen organiseren. Er waren 
dit jaar helaas niet veel aanmeldingen. Hopelijk stijgt dit de komende jaren 
weer. Hierbij is het handig voor de organisatie om te weten welke school per 
plaats heeft gewonnen. Zij krijgen dan een persoonlijke uitnodiging. 
 
Het Hutton toernooi vindt dit seizoen plaats in Utrecht. Per leeftijdscategorie 
wordt een team van 5 spelers afgevaardigd. 

 
5. Benoeming bestuursleden (notitie 1) 

Notitie 1 wordt kort toegelicht door Robin. Er wordt nogmaals aandacht 
gegeven aan het feit dat Bernard zijn laatste seizoen ingaat als 
penningmeester. Mochten er belangstellenden zijn die vragen hebben of zich 
beschikbaar willen stellen. Ze kunnen terecht bij Bernard of het bestuur. 
 
Vergadering gaat akkoord. 

 
6. Benoeming commissieleden en functionarissen (notitie 2) 

Er staan in de jeugdcommissie 2 vacatures open namelijk die van Kadertraining 
en JeugdClubCompetitie. Belangstellenden kunnen zich melden bij het 
bestuur. Arie Spuij heeft zijn 2 jaar erop zitten in de kascommissie. Frans 
Veltkamp gaat zijn 2e jaar in. Evert Bartelink schuift hierdoor door. Robin 
vraagt aan de vergadering wie zich wil aanmelden als reserve. Na een lange 
stilte geeft Jaap de Boer aan dat hij dit wel wil invullen. 
 
Notitie wordt goedgekeurd. 
 



 
     SCHAAKBOND      OVERIJSSEL 
     Opgericht  4 juli 1936     Aangesloten bij de KNSB 
 
 

 
 

7. GP Senioren 
Yannic geeft een korte uitleg over het opnieuw invoeren van de Grand Prix 
voor de senioren. De bedoeling hiervan is dat er meer senioren aan toernooien 
mee gaan doen.  
 
Vragen vanuit de vergadering: 
- Zijn er extra voorwaarden aan verbonden? 
 Nee, alleen uitslag van het toernooi hoeft doorgegeven te worden. 
- Kan een toernooi halverwege het seizoen zich hiervoor aanmelden? 

Ja dit kan. 
(Er is een minimale deelname van 3 toernooien vereist om in 
aanmerking te komen voor een prijs.) 

- Hoe worden de punten berekend. 
Punten worden toegekend aan de hand van de ranglijst ten opzichte van 
de concurrenten in dezelfde categorie. 

- Rijssen heeft een sponsor. 
Naam van het toernooi zal aangepast worden. 

 
 Notitie wordt goedgekeurd. 
 

8. Begroting 2023-2024 
WSG: Waarom is de stijging in het SBO deel zo hoog?  

In het verleden werd altijd de KNSB verhoging doorgevoerd bij de 
afdracht aan de SBO. 

Er is ruimte om dit te verlagen aangezien er een overschot op de begroting. 
Wat zijn de consequenties hiervan? 
 Er zijn verschillende consequenties mogelijk. 
 
Voorstel is om het overschot op 0 te zetten. Dit betekent dat de stijging 
ongeveer gehalveerd kan worden. Er vindt geen correctie plaats over de 1e 2 
kwartalen van het jaar.  
 
Vergadering gaat akkoord met de begroting onder vermelding van aanpassing 
van het contributiebedrag.  
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9. Jeugdnotities 
Notitie 1: 
19 & 20 jarigen kunnen zich niet plaatsen voor het WK. Onlangs heeft de FIDE 
dit ook doorgevoerd voor het EK.  
Notitie wordt goedgekeurd. 
 
Notitie 2: 
Jan-Geert geeft een korte toelichting. Hierbij komt ook weer de aanpassing 
van de leeftijd voorbij.  
 
Sommige clubs gebruiken hun eigen manier van indelen. Yannic adviseert om 
het format te gebruiken dat beschikbaar is gemaakt door de SBO. Wanneer dit 
format gebruikt wordt, kan het toernooi makkelijker doorgevoerd worden 
voor de rating. Toernooiorganisaties die nog niet op de hoogte zijn van dit 
format zullen hierover bericht krijgen. 
 
Is het niet een idee om geen jongens of meisjes prijs meer uit te reiken maar 
gewoon een prijs. Dit in verband met gelijkwaardigheid. 
 Yannic geeft aan dit juist wel te doen. Het geeft namelijk een enorme 
stimulans voor meisjes om dat juist wel mee te doen. Vaak als zij een prijs 
winnen, glunderen ze helemaal bij het ontvangen van deze prijs. 
 
Notitie wordt goedgekeurd. 
 
Notitie 3: 
Wederom geeft Jan-Geert een korte toelichting. Er zijn geen vragen vanuit de 
vergadering. Notitie wordt goedgekeurd. 
 
Jan-Geert wordt bedankt voor het opstellen van de notities. 

  



 
     SCHAAKBOND      OVERIJSSEL 
     Opgericht  4 juli 1936     Aangesloten bij de KNSB 
 
 

10. Bondsraad 
Het woord wordt gegeven aan Erik Mijnheer. 
 
- Druk bezig met het bijwerken van de tegels op de website. 
- Jubileum activiteiten zijn in volle gang. (150 jaar KNSB) 
- Jeugd Olympiade in Eindhoven was een groot succes. 
- Ledenaantallen stijgen in heel Nederland. Vooral bij de jeugd. De grote 

verenigingen hebben hier profijt van. Er zijn zelfs wachtlijsten. In 
Amsterdam staan er 150 kinderen op de wachtlijst. Dit heeft vooral te 
maken met te weinig beschikbare trainers en er is geen ruimte 
beschikbaar. 

- Kadertrainingen zijn sinds kort ook online te volgen. Er zijn 8 cursisten 
nodig voor een regionale opleiding. 

- Het bondsbureau verhuist per 1 november naar het sportcluster in Utrecht. 
Er kan nu makkelijker geschakeld worden als er ergens hulp bij nodig is. Het 
oude pand in Haarlem is verkocht.   

- De bondsraad gaat verdwijnen. Hiervoor komt een ledenraad in de plaats. 
De basisprincipes hiervoor zijn besproken en inmiddels goedgekeurd. De 
statuten dienen nog gewijzigd te worden. In juni (2024) vindt de laatste 
bondsraad plaats. Deze bestond uit 32 leden en zal teruggebracht worden 
naar 26 leden. 13 leden vanuit de regio en 13 leden uit een selectie.  

- In de 2e en 3e klasse vindt versterkte degradatie plaats zodat het 
competitiehuis weer in evenwicht is. Afgelopen jaren hebben 50 teams 
extra aangemeld voor de competitie. 

- Een aparte rapid rating wordt opgezet. De processen hiervoor zijn in gang 
gezet. 
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11. Kalender 
Het NJSK en het IBIS toernooi kunnen verwijderd worden, aangezien deze niet 
meer worden georganiseerd door een vereniging uit de SBO. 
Veel datums van jeugdtoernooien zijn inmiddels bekend. 
Gerwin geeft aan dat hij nog moet wennen aan de kalender. Hij wil komend 
seizoen hier meer aandacht aan besteden. Als er een toernooi heeft plaats 
gevonden wil hij de organisatie mailen of er al een datum voor volgend 
seizoen is. 

 
12. Rondvraag 

Evert Bartelink: 
Website wordt niet of nauwelijks gebruikt 
 
Henk Kleinjan: 
Er werd eerder vermeld dat Vrimot misschien zou worden opgeheven. Ze 
hebben besloten om er nog een seizoen aan vast te knopen. 
 
Yannic Husers: 
Schaaksets voor bassischolen beschikbaar. 

 
13. Sluiting 

Robin Bos sluit de vergadering om 21.18 uur door iedereen te bedanken voor 
zijn of haar inbreng tijdens de vergadering. 


